
BESLUITENLIJST GEMEENTERAAD MEPPEL
VAN DE VERGADERING VAN DONDERDAG 25 MAART 2021– NR. 3

AANWEZIG:
VOORZITTER: de heer R.T.A. Korteland
LEDEN: 
I.Booij, M. Visscher, J. Voetelink, S.Wolvekamp, A. de Vlieg, F. Dohle, M. 
Verstraaten, E. Knorren, F. Perquin, K. de Vries, J. van der Woerdt, J.R. 
MEESTERS, G. GEERTSMA, E. ANNEN, M. GROTENS, E. BERNDT, K.J. DUNNINK, E. 
BAKKENES, E. SCHUT, G. STAM, J. BOS, F. VENEMA, X. TOPMA. 
GRIFFIER: F. Koekoek- van de Kolk MA  
PORTEFEUILLEHOUDERS: de heren H. ten Hulscher, R. van Ulzen en J. van der Haar

1.Opening 
De voorzitter opent de digitale raadsvergadering. De voorzitter concludeert na 
het oplezen van de presentielijst dat er voldoende raadsleden digitaal aanwezig 
zijn en dat hiermee de vergadering ook kan plaatsvinden.

Vervolgens benoemt de voorzitter de spelregels voor het digitaal vergaderen, 
alvorens de raadsvergadering begint. Waarbij de voorzitter tevens een beroep 
doet op de raadsleden om de inbreng vanuit de commissievergadering niet te 
herhalen maar met elkaar in debat te gaan over de punten waarover nog geen 
overeenstemming is.

2.Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Spreekrecht
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

4. Vragenhalfuur raadsleden
De fractie van GL heeft bij monde van raadslid mevrouw De Vlieg mondelinge 
vragen ingediend over de Voorstraat in Meppel.
Namens het college geeft de heer Korteland antwoord op deze vragen. Naar 
aanleiding van de beantwoording hebben de heer Topma, de heer Annen en 
mevrouw De Vlieg aanvullende vragen aan de portefeuillehouder. 

5.Toelichting stand van zaken ontwikkelingen Corona
De burgemeester geeft de laatste stand van zaken weer met betrekking tot de 
ontwikkelingen inzake Corona. Tevens geeft portefeuillehouder Ten Hulscher de 
stand van zaken weer met betrekking tot de Taskforce Corona. Hierbij geeft hij aan 
op vragen vanuit de raad dat hij de feiten zoals genoemd schriftelijk naar de raad 
zal sturen, deze worden toegevoegd aan de stukken van deze raadsvergadering.

6.Benoeming duo-raadsleden
Alvorens over te gaan tot besluitvorming inzake de voordracht van de duo-
raadsleden vanuit de fracties van het CDA en SteM meldt de voorzitter van de 
commissie geloofsbrieven, de heer Van der Woerdt, het volgende: 



pagina 2

 De geloofsbrieven en verdere bij de Kieswet gevorderde stukken van 
mevrouw Heijink, de heer Raven, de heer Wieringa en de heer Van 
Leeuwen, correct zijn ontvangen;

 Aan de raad wordt gerapporteerd rapporteert dat zij bovengenoemde 
bescheiden heeft onderzocht en in orde bevonden;

 Gebleken is dat de voorgedragen kandidaten aan alle in de Gemeentewet 
gestelde eisen voldoet.

 De commissie adviseert tot benoeming als duo-raadsleden van de gemeente 
Meppel.

De gemeenteraad besluit unaniem:  
1. De heer M.E. Wieringa te Meppel te benoemen als duo-raadslid namens 

SteM;
2. Mevrouw C. Heijink te benoemen als duo-raadslid namens het CDA;
3. De heer R.C. Raven te benoemen als duo-raadslid namens het CDA
4. De heer R. van Leeuwen te benoemen als duo-raadslid namens SteM.

Vervolgens leggen de duo-raadsleden de eed of de belofte af en worden ze namens 
de raad gefeliciteerd door de burgemeester.

De vergadering wordt voor enkele minuten geschorst. 

7.Debat
7.1. Beheerplan sportaccommodaties en het vervolg 
De fracties van het CDA, VVD, SteM, GL, CU, PvdA en D66 maken bij monde van 
hun woordvoerders (Van der Woerdt, Verstraaten, Annen, De Vlieg, Booij, Voetelink 
en Bos) gebruik van de 1e termijn van de raad. 

Hierbij worden de volgende zaken ingediend: 
- Amendement VVD ‘Sportaccommodaties: ook aansluiten bij 

maatschappelijke doelen sport’
- Motie CDA ‘Beleid investeren en exploiteren sportaccommodaties’

De verantwoordelijk portefeuillehouder, de heer Van der Haar, reageert op de 
inbreng vanuit de raad en op deingediende motie en het amendement. Hierbij 
wordt de volgende toezegging gedaan: 

Dat de varianten van de verschillende antwoorden naar aanleiding van de 
onderzoeksvragen gepresenteerd worden aan de raad nadat de raad het 
beleidskader heeft vastgesteld. 

Alle woordvoerders van de fracties maken gebruik van de 2e termijn van de raad. 

Op verzoek van de VVD (Perquin) wordt de vergadering voor enkele minuten 
geschorst. 

Na de schorsing meldt de fractie van de VVD dat het amendement wordt 
ingetrokken vanwege de toezegging van de portefeuillehouder.
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De gemeenteraad besluit unaniem: 
1. kennis te nemen van het beheerplan sportaccommodaties;
2. In te stemmen met het ontwikkelen van een beleidskader voor het 

investeren en exploiteren van sportaccommodaties (incl. kunstgrasvelden) in 
samenspraak met sportverenigingen;

3. In te stemmen met het uitvoeren van de onderzoeksvoorstellen, te weten 
(in willekeurige volgorde):

a. Bewegingsonderwijs Nieuwveense Landen en De Eendracht: Wat 
doen we met het bewegingsonderwijs (en eventuele bouw van een 
gymzaal/sportzaal/ sporthal) bij de nog nieuw te bouwen scholen in 
de Nieuwveense landen versus de renovatie noodzaak van sporthal 
de Eendracht in Nijeveen?

b. Gymzaal Prinses Marijkestraat: Wat doen we met gymzaal Prinses 
Marijke straat in relatie tot de gebiedsontwikkeling rondom Ogterop 
en de ontwikkelingen in Nieuwveense Landen en wettelijke zorgplicht 
faciliteren bewegingsonderwijs?

c. Zwembad Hesselingen: Wat te doen met Zwembad Hesselingen 
richting 2030 en verder?

d. Sportpark Ezinge: Wat te doen met sportpark Ezinge, gezien de 
noodzakelijke investeringen en diverse lokale ontwikkelingen?

Vervolgens wordt de motie van het CDA ‘Beleid investeren en exploiteren 
sportaccommodaties’ in stemming gebracht en aangenomen met 16 stemmen voor 
(CDA, SteM, CU, SP, PvdA) en 7 stemmen tegen (VVD, GL, D66).

7.2 MKBA gracht Prinsenplein en voorstel vervolg
Alle fracties maken bij monde van hun woordvoerders (Bakkenes, Stam, Knorren, 
Voetelink, De Vlieg, Perquin, Topma en Bos) gebruik van de 1e termijn van de raad. 
Hierbij worden de volgende moties ingediend:

- SteM ‘Alternatief grachtenplan: interessante mix van toerisme en historische 
elementen’

- CU ‘Een groene gracht: beter voor milieu en voor de portemonnee’

Namens het college reageert portefeuillehouder de heer Van Ulzen op de inbreng 
vanuit de raad en op de ingediende moties. Hierbij wordt de volgende toezegging 
gedaan: 

Om hierover, het alternatief grachtenplan zoals verwoord in de motie van 
SteM, in gesprek te gaan met het Recreatieschap om daarmee wellicht op 
termijn met steun vanuit de Meppeler samenleving dit vorm te geven, op 
een zogenoemde grassroots wijze.

Alle woordvoerders van de fracties maken gebruik van de 2e termijn van de raad. 
De fractie van SteM trekt de motie hierbij in. 

Op verzoek van de fractie van de ChristenUnie wordt de vergadering voor 10 
minuten geschorst. 
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De gemeenteraad besluit unaniem:
1. kennis te nemen van definitieve versie van het onderzoeksrapport 'MKBA 

Meppeler Gracht' d.d. 22-01-2021;
2. niet over te gaan tot (nadere voorbereidingen en onderzoeken voor) het 

open graven van de gracht;
3. opdracht te geven aan het college voor het ontwikkelen van een 

herinrichtingsplan voor het Prinsenplein waarin de positieve effecten uit de 
MKBA worden meegenomen.

Vervolgens wordt de motie ‘Een groene gracht: beter voor het milieu en voor de 
portemonnee’ in stemming gebracht en verworpen met 11 stemmen voor ( CU, 
SteM, SP,GL) en 12 stemmen tegen (VVD, CDA, PvdA, D66). 

7.3 Beleidsvisie sociaal domein en mobiliteit 
De fracties van SteM, PvdA, CU, GL maken bij monde van hun woordvoerders 
(Geertsma, Booij, Voetelink en De Vlieg) gebruik van de eerste termijn van de 
raad. 

Namens het college reageert portefeuillehouder de heer Ten Hulscher op de inbreng 
vanuit de raad. 

Alle woordvoerders van de fracties maken gebruik van de 2e termijn van de raad.

De gemeenteraad besluit unaniem: 
1. Vaststelling beleidsvisie 'Sociaal domein en mobiliteit', met als belangrijkste 

punten daarin:
a. Een alternatief voor de dienst van de stadsbus, met als doel de

bezuinigingstaakstelling te realiseren. Waarbij de functie van de stadsbus 
onderdeel is van een integraal mobiliteitsplan;

b. Het gebruik van voorliggende voorzieningen en lokale initiatieven;
c. Sociale inclusie en eigen kracht.

8.Hamerstukken 
8.1 Besluitenlijst raadsvergadering d.d. 18 februari 2021 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

9. Ingekomen stukken en mededelingen
Op verzoek van de heer Van der Woerdt (CDA) wordt ingekomen stuk inzake de 
notitie RES verplaatst van de categorie ‘ter kennisgeving aan te nemen’ naar de 
categorie 4 waarbij ook aangegeven zal worden dat de raad deze organisatie wil 
uitnodigen voor een rondetafelgesprek. 

De gemeenteraad besluit: 
1. In te stemmen met de gewijzigde wijze van afdoening van de ingekomen 

stukken.

Mevrouw Booij (CU) geeft een terugkoppeling van de eerste bijeenkomst van de 
klankbordgroep van raad-en statenleden van de Regio Zwolle op 5 maart.
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Namens het college doet wethouder Van der Haar een mededeling over de situatie 
omtrent Meppel Energie. 

10. Rondvraag
De heer Stam (CU) vraagt aan het college wat de stand van zaken is met 
betrekking tot de planning en het overzicht van dossiers die nog door de raad 
dienen te worden vastgesteld. Hierop geeft burgemeester Korteland aan dat dit ook 
in de laatste agendacommissie is besproken en dat het college vanwege de 
herprioritering van het college uitvoeringsprogramma binnenkort hierover een 
besluit neemt en dat het dan ook richting de agendacommissie en de raad gaat. 

Mevrouw Visscher (SteM) vraagt of het college bekend is met het NK Tegelwippen 
en of het college bereidt is om hier positieve aandacht aan te schenken. 
Portefeuillehouder Van der Haar geeft aan dit in overweging te willen nemen. 

11. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22:50. 

Vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 29 april 2021,

de griffier, de voorzitter,
F. Koekoek -van de Kolk MA           R.T.A. Korteland


